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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline
2022-21 Raadsdebatten 24-05-2022 4. 

Beleidsregels eenmalige energietoeslag 
2022 Twenterand

Wethouder Van Abbema zegt 
toe de vraag van de heer S.M. 
Reusken (PvdA-GL) 
schriftelijk te zullen 
beantwoorden. De vraag 
luidde: “Daar waar mensen de 
toekenning krijgen, maar ook 
te maken hebben met 
schuldeisers, lopen zij dan 
het risico dat ze die € 800,00 
(eenmalige energietoeslag) 
ontvangen, en dan direct 
weer moeten inleveren?”

2022-20 Raadsdebatten 24-05-2022 4. 
Beleidsregels eenmalige energietoeslag 
2022 Twenterand

Wethouder Van Abbema zegt 
toe dat -  mocht in de loop 
van het jaar blijken dat er 
budget overgehouden wordt 
– de raad daarover zeker 
geïnformeerd zal worden 
door het college (in het kader 
van de actieve 
informatieplicht).

2022-19 Raadsdebatten 24-05-2022 3. 
Inclusieve Arbeidsmarkt

Wethouder Van Abbema zegt 
toe de vragen die door de 
fractie PVV gesteld zijn 
schriftelijk te beantwoorden 
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(rekening houdend met de 
AVG).

2022-18 Raadsdebatten 24-05-2022 3. 
Inclusieve Arbeidsmarkt

Wethouder Van Abbema zegt 
toe het voorstel van de heer 
S.M. Reusken (PvdA-GL) 
rondom ‘jobcarving’ (d.w.z. 
functies opsplitsen in 
verschillende onderdelen 
waardoor het gemakkelijker 
is voor mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt 
om te participeren) mee te 
nemen richting de ambtelijke 
organisatie om te bezien of 
hier een participatie-
instrument van gemaakt kan 
worden.

2022-17 Raadsdebatten 24-05-2022 2. 
Actualiseren ambitie gemeente 
Twenterand inzake dossier Kanaal 
Almelo-De Haandrik

Wethouder Koster zegt toe de 
vraag m.b.t. wat er allemaal 
gebeurt op het gebied van 
het sociaal domein in 
samenspraak met wethouder 
Paters te zullen 
beantwoorden (zodat de raad 
zich een beeld kan vormen).
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2022-16 Raadsdebatten 24-05-2022 1. 
Programmabegrotingen 
gemeenschappelijke regelingen 2023

Wethouder Koster zegt toe de 
vraag van de heer E.F. 
Veltmeijer (PVV) aangaande 
de Samen Twente (‘Wat 
draagt het rijk nu feitelijk 
bij?’) schriftelijk te 
beantwoorden.

2022-15 Raadsvergadering 26-04-2022 10.a. 
Motie vreemd (M54) GBT - Aanpassing 
duurzaamheidsbeleid

- Portefeuillehouder Koster 
zegt toe dat er een memo 
komt vanuit het college met 
daarin de uitwerking van 
hetgeen door wethouder 
Koster is verwoord.

Stand van zaken mei: Wordt aan gewerkt. 01-06-2022

2022-14 Raadsdebatten 12-04-2022 8. 
Ondertekenen afval levering- en 
verwerkingscontract Twence

- Portefeuillehouder Van 
Abbema laat weten een exact 
antwoord te zullen geven op 
de vraag van de heer 
Veltmeijer (PVV) of de 
transportkosten van € 
75.000,-  kostendekkend 
zijn.

Nee, de transportkosten zijn niet 
kostendekkend. De TER wordt berekend 
op basis van de afstand tot Twence 
(36,6km voor Twenterand) en de totale 
hoeveelheid restafval, grof afval en GFT-
afval. Vervolgens wordt gekeken hoeveel 
dit afwijkt van de gemiddelde afstand. 
Gemeenten die dichter bij Twence 
gelegen zijn dan de gemiddelde afstand 
moeten in dit geval een percentage 
betalen. Gemeenten die verder van 
Twence gelegen zijn krijgen een deel van 
de kosten vergoed. Voor Twenterand 
geldt dat wij circa 75.000 tot 80.000 

16-05-2022
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euro ontvangen op basis van 170.000 
euro transportkosten (gemiddelde norm 
transportkosten). Momenteel wordt er 
nog overlegd over de exacte hoogte van 
de transportkosten. Stand van zaken 
mei: Antwoord doorgegeven via Griffier. 
Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren.

2022-13 Raadsvergadering 15-02-2022 20. 
Vaststellen bestemmingsplan en 
beeldkwaliteitsplan Zuidmaten-Oost, 
2e herziening

Portefeuillehouder Koster 
zegt toe - n.a.v. de 
opmerking van het 
achterwege blijven van de 
beantwoording van de 
toezegging - de uitslag van 
het overleg aan de raad te 
zullen mededelen.

Stand van zaken april:  Het 
bestemmingsplan is door de raad 
vastgesteld op 15 februari 2022. Het 
college stelt voor deze toezegging af te 
voeren.

01-04-2022

2022-12 Raadsvergadering 15-02-2022 18. 
Woonvisie Twenterand 2022-2026

Portefeuillehouder Harmsen 
zegt toe dat de 
beantwoording van de vragen 
m.b.t. Vriezenveen-Noord 
schriftelijk naar de raad 
toekomt.

Stand van zaken april: Technische vragen 
zijn beantwoord en verstuurd naar de 
gemeenteraad. Het college stelt voor 
deze toezegging af te voeren.

11-04-2022

2022-11 Raadsvergadering 15-02-2022 18. 
Woonvisie Twenterand 2022-2026

Portefeuillehouder Harmsen 
zegt toe een verkenning te 
willen doen en nog voor de 
zomervakantie 2022 met een 
schriftelijke reactie te zullen 

Stand van zaken april: Er is voor de 
raadsvergadering van 15 februari een 
memo over dit onderwerp verzonden 
naar de raad. Hiermee is de toezegging 

11-04-2022
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komen met aanvullende 
informatie over de 
zelfbewoningsplicht en 
opkopersbescherming.

afgedaan. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.

2022-10 Raadsvergadering 15-02-2022 7. 
Terugkoppeling TWM Covid-19

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe de raad 
schriftelijk te informeren over 
de feitelijke situatie rondom 
Covid-19 op 25 februari 
2022.

Stand van zaken april: Er komt zo snel 
mogelijk een afsluitende raadsbrief 
Covid-19 naar de raad.  Stand van zaken 
mei: De raadsbrief is in april naar de 
raad verzonden. Het college stelt voor 
deze toezegging af te voeren.

01-06-2022

2022-09 Raadsdebatten 08-02-2022 16. 
Nieuwsbrief Stand van zaken sociaal 
domein najaar 2021

Wethouder Van Abbema zegt 
toe de signalen die de heer 
Reusken heeft aangegeven - 
(o.a. de opmerking: ‘Ze kiekt 
mie nog nie met de koont 
an.’) - serieus te nemen en 
mee zal nemen de 
organisatie in.

Stand van zaken april: Tijdens de 
raadsinfo van 10 februari is dit 
besproken. Er is inmiddels een 
onderzoek gestart naar de integratie van 
de SW-medewerkers binnen de 
buitendienst. Dit zal binnenkort nader 
worden verwoord in een brief aan de 
raad, mede vanuit de portefeuille P&O. 
Stand van zaken mei: Het onderzoek 
loopt. Na het bekend worden van de 
resultaten zal de genoemde raadsbrief 
verschijnen.

30-09-2022

2022-08 Raadsdebatten 02-02-2022 10. 
Uitwerking 2021-M15 Onderzoek 
onderhoudsniveau groen binnen 
bebouwde kom

Portefeuillehouder Koster 
zegt toe te zullen bekijken of 
de raadsbrief voldoende 
antwoord geeft op de motie 
en als dit een aanvulling 

Stand van zaken april: Toezegging 
2021-23 is beantwoord en afgevoerd 
van de lijst met toezeggingen. De 
verduidelijking op motie 2021-M15 
wordt uiterlijk eind mei 2022 verwacht.  

01-06-2022
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behoeft, deze te zullen 
nazenden Portefeuillehouder 
Koster zegt voorts toe te 
zullen kijken naar de nog 
openstaande vragen c.q. 
toezeggingen aangaande dit 
onderwerp en daar zo snel 
mogelijk de raad over te 
informeren

Stand van zaken mei: Verwacht wordt dat 
de verduidelijking ambtelijk eind mei 
2022 gereed is. Hierna wordt de 
verduidelijking z.s.m. naar de raad 
verzonden.

2022-07 Raadsdebatten 02-02-2022 9. 
Vaststellen bestemmingsplan 
Kroezenhoek 16 Den Ham (MS Pallets)

Portefeuillehouder Koster 
zegt toe de raad (al dan niet 
vertrouwelijk) schriftelijk te 
informeren over het 
aangedragen alternatief c.q. 
de mogelijkheid van een 
andere kavel.

Stand van zaken april: In de afgelopen 
jaren is tweemaal een principebesluit 
genomen waarin onder beperkte 
voorwaarden akkoord is gegaan met 
verplaatsing van de woning van 
Wemekamp naar de hoek Bisschopsweg – 
Zomerweg. Het intrekken van de tegen 
de uitbreiding van MS Pallets ingediende 
zienswijze was geen voorwaarde. Het 
was aan de heer Wemekamp om deze 
verplaatsing in gang te zetten, maar dat 
is tot op heden niet gebeurd. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren.

01-05-2022

2022-06 Raadsdebatten 02-02-2022 8. 
Vaststellen bestemmingsplan en 
beeldkwaliteitsplan Zuidmaten-Oost, 
2e herziening

Portefeuillehouder Koster 
zegt te zullen bekijken wat 
de mogelijkheden zijn van 
een andere ontsluiting van 
het bedrijf en zal vóór de 

Stand van zaken april:   Gesprekken over 
een andere ontsluiting (richting 
Vriezendijk ipv Schapendijk) van 
loonbedrijf Reimink zijn nog gaande. 
Stand van zaken mei: Op 11 mei is er 

01-04-2022
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raadsbehandeling op 15 
februari a.s. dat aan de raad 
kenbaar maken.

ambtelijk een constructief gesprek met 
Reimink gevoerd over deze ontsluiting. 
Dat heeft nog niet tot een oplossing 
geleid, maar er zijn nog wel 
aanknopingspunten. Die worden nu 
nader bekeken. Er worden op korte 
termijn volgende stappen gezet. 

2022-05 Raadsdebatten 01-02-2022 5. 
Beschikbaar stellen krediet voor 
‘Projectkosten vervanging eSuite’

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe het 
vertrouwelijke stuk uit de 
collegebehandeling m.b.t. de 
“Financiële toelichting krediet 
Projectkosten vervanging 
eSuite” aan de raad ter 
beschikking te stellen.

Stand van zaken april: Gereed. Overzicht 
is door de griffie via de mail aan de raad 
verzonden. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

30-06-2022

2022-04 Raadsdebatten 01-02-2022 5. 
Beschikbaar stellen krediet voor 
‘Projectkosten vervanging eSuite’

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe de raad 
omstreeks maart- april de 
actuele (jaar)cijfers van 
Dimpact te doen toekomen.

Stand van zaken april: Meest recente 
gegevens (2020) zijn door Geert Weken 
naar de griffie gezonden. De cijfers 2021 
worden vastgesteld in de ALV van juni 
2022. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

30-06-2022

2022-03 Raadsdebatten 01-02-2022 5. 
Beschikbaar stellen krediet voor 
‘Projectkosten vervanging eSuite’

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe dit jaar 
een integrale ICT-notitie aan 
de raad toe te zenden.

Stand van zaken april: Wordt aan 
gewerkt. Deze ICT-notitie staat gepland 
voor Q2 van 2022.

30-06-2022
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2022-02 Raadsdebatten 01-02-2022 3. 
Woonvisie Twenterand 2022-2026

Portefeuillehouder Harmsen 
zegt toe vóór de 
raadsvergadering van 15 
februari de informatie m.b.t. 
zelfbewoningsplicht/consequ
enties voor het midden-
huursegment - via een 
aanvullend stuk te duiden. 
Daarin wordt dan tevens 
ingegaan op de vraag van de 
fractie GBT t.a.v. 
particulieren. ‘Kun je dat ook 
van particulieren eisen?’ 
‘Hebben wij daar als 
gemeente invloed op?’

Stand van zaken: er is een memo 
verzonden aan de raad op vrijdag 11 
februari. Stand van zaken april: De 
toezegging wordt verder uitgewerkt in 
de motie 2022-02, deze gaan hetzelfde 
onderwerp. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren. 

30-06-2022

2022-01 Raadsdebatten 01-02-2022 1. Plan van 
Aanpak Verkenning energie opwek door 
wind zoekgebied ATT

Portefeuillehouder Van 
Abbema zegt toe de punten 
die naar voren worden 
gebracht tijdens de 
bijeenkomst (voor alle 
inwoners in het zoekgebied) 
welke gehouden wordt op 14 
februari 2022 mee te zullen 
nemen in het onderzoek.

Stand van zaken april: De vragen en 
punten van inwoners (uit de 
inwonersbijeenkomst van 14 februari en 
daarna) zijn aan het onderzoeksbureau 
aangeleverd om meegenomen te worden 
in het onderzoek. Hiermee is aan de 
toezegging voldaan. 

01-06-2022

2021-42 Raadsvergadering 14-12-2021 14. 
Vaststellen Omgevingsvisie Twenterand 
1.0

Wethouder Koster zegt toe de 
tegenstrijdigheid in lid 2 
t.o.v. lid 3 in de 

De voorgestelde aanpassing leidt tot een 
nieuwe juridische strijdigheid. Voorstel is 
om de bomenverordening en de 

01-07-2022
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bomenverordening onder de 
loep te nemen.

aanpassing hierop mee te nemen in het 
te maken Omgevingsplan.  Stand van 
zaken april: De raad wordt binnenkort 
geïnformeerd over de impact van deze 
motie en het vervolg.  Stand van zaken 
mei: Het “aanpassen van de verordening” 
wordt meegenomen in het transitieplan 
van de Omgevingswet. Het zal deel gaan 
uitmaken van het Omgevingsplan. Van 
de zomer moet hiervan de planning 
gereed zijn.

2021-40 Raadsvergadering 09-11-2021 4.a. 
Programmabegroting 2022

Portefeuillehouder Harmsen 
zegt toe samen met 
portefeuillehouder Koster de 
mogelijkheid te bekijken hoe 
de veiligheid voor bewoners 
rondom d’Oale Bouw te 
kunnen waarborgen (o.a. 
opstaande tegels.

Stand van zaken februari: Naar 
aanleiding van de veiligheidsinspectie 
worden reparatiewerkzaamheden aan de 
stoep uitgevoerd. Stand van zaken april: 
D’oale Bouw vervanging ruimtelijke 
kwaliteit is uitgewerkt.  Stand van zaken 
mei: Aandachtspunten welke naar voren 
zijn gekomen uit de inspectie zijn 
opgepakt en werkzaamheden ter plaatse 
zijn uitgevoerd. Hiermee is voldaan aan 
de toezegging. Het college stelt voor 
deze toezegging af te voeren. 

30-06-2022

2021-36 Raadsvergadering 09-11-2021 4.a. 
Programmabegroting 2022

Portefeuillehouder Koster 
zegt toe de beantwoording 
van de vragen van de fractie 
SGP ten aanzien van de 

Stand van zaken november:  De aanpak 
m.b.t. de motie leesbaarheid begroting 
wordt in het eerste kwartaal van 2022 
gedeeld met de auditcommissie, zoals 

31-12-2022
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leesbaarheid van de 
begroting, de 
beheersplannen en de 
analyse van de 
weerstandsratio (beoordeling 
van de risico’s) aan de raad te 
doen toekomen.

eerder is aangegeven. Volgens planning 
zal dit in het eerste kwartaal van 2022 
plaatsvinden. De voortgang m.b.t. de 
risico’s, weerstandsratio en kengetallen 
wordt daarbij ook meegenomen.  De 
beheerplannen komen in het eerste 
kwartaal van 2022 in het college van 
B&W en worden na besluitvorming 
gedeeld met de raad.   Stand van zaken 
april: de aanpak van de motie 
leesbaarheid is vertraagd door TDFG en 
schuift door naar Q4 waar het meeloopt 
met de opstelling van de begroting 
2023-2026. Omdat dit onderwerp bij 
zowel moties als toezeggingen staat is 
het voorstel om het bij toezeggingen 
niet langer op te nemen. Het college stelt 
voor deze toezegging af te voeren. 

2021-35 Raadsvergadering 09-11-2021 4.a. 
Programmabegroting 2022

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe te 
willen onderzoeken en met 
een voorstel te komen over 
hoe we dit (pilot 
buurtbemiddeling met 
vrijwilligers) het beste 
kunnen aanpakken.

Stand van zaken februari: Onderzoek is 
gestart. Er worden een aantal 
scenario's/mogelijkheden voor 
buurtbemiddeling onderzocht en nader 
uitgewerkt om zo tot een voorstel voor 
een pilot buurtbemiddeling in 
Twenterand te komen. Dit zal naar 
verwachting in de raadsdebatten van 
april aan de orde komen.  Stand van 

31-07-2022
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zaken april: Onderzoek is afgerond. Het 
voorstel t.a.v. de pilot buurtbemiddeling 
komt in de raad van mei of juni aan de 
orde. Stand van zaken mei:  Onderzoek 
is afgerond. Het voorstel t.a.v. de pilot 
buurtbemiddeling komt in de raad van 
juni aan de orde. 07-06: AFVOEREN

2021-32 Raadsvergadering 02-11-2021 11.c. 
Motie vreemd SGP – “Gemeentelijk 
beleid Huisvesting arbeidsmigranten 
Twenterand” (M36)

Portefeuillehouder Harmsen 
zegt toe op korte termijn aan 
de slag te willen gaan met 
deze motie.

Stand van zaken februari: Er is een 
opdracht uitgegaan aan de ambtelijke 
organisatie, een projectleider 
aangewezen om dit traject te gaan 
trekken en bestuurlijk is deze opgave 
van wethouder Harmsen overgedragen 
aan burgemeester Broekhuizen om 
continuïteit en voortgang over de 
verkiezingen te waarborgen. De 
projectleider is nu bezig met de laatste 
voorbereiding voor de start van een 
versnellingskamer flexwonen samen met 
het RVO en provincie Overijssel. Daarbij 
wordt ook koppeling gelegd met 
trajecten in andere Twentse gemeenten. 
De raad wordt in (verwacht) mei in een 
sessie bijgepraat over de voortgang van 
dit traject en wat zij kan verwachten. 
Stand van zaken mei: Beantwoording 

31-12-2021
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staat bij motie 2021-M36. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren. 

2021-21 Raadsvergadering 06-07-2021 16.c. 
Schriftelijke 1e termijnen / algemene 
beschouwingen reactie college

Portefeuillehouder Koster 
zegt toe bereid te zijn 
inwoners te wijzen op een 
natuurvriendelijk alternatief 
voor onkruidbestrijding in 
hun tuinen en ook in de 
communicatie daaromtrent 
dit aspect mee te nemen.

Stand van zaken februari: Persbericht 
wordt verstuurd eind maart / april. Stand 
van zaken april: Het persbericht wordt 
besproken met Portefeuillehouder en in 
de tweede helft van april gepubliceerd.  
Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren. 

31-03-2022

2021-20 Raadsvergadering 06-07-2021 16.c. 
Schriftelijke 1e termijnen / algemene 
beschouwingen reactie college

Portefeuillehouder Koster 
zegt toe met LTO in gesprek 
te gaan over het gebruik van 
glyfosaat.

Stand van zaken februari: een definitieve 
datum is nog niet geprikt. Afstemming 
hierover vindt plaats. Stand van zaken 
april: dit wordt meegenomen in het 
overleg tussen LTO en Twenterand. Het 
overleg vindt woensdag 11 mei plaats. 
Stand van zaken mei: op verzoek van 
LTO wordt dit overleg verzet naar het 
najaar 2022. Er wordt naar een nieuwe 
datum gezocht.07-06: Duurt erg lang

31-07-2022

2021-15 Raadsvergadering 06-07-2021 3. 
Vragenhalfuurtje

Portefeuillehouder Koster 
zegt toe de raad schriftelijk 
te informeren t.a.v. het beleid 
om  vergunningsvrij te 
kunnen bouwen bij 
mantelzorg.

Stand van zaken april: De raad is 
geïnformeerd over dit onderwerp

31-12-2021
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2021-14 Raadsvergadering 20-04-2021 13. 
Aanpak formatieve knelpunten 
ambtelijke organisatie ten behoeve van 
realisatie van maatschappelijke 
opgaven en uitvoering van overwegend 
wettelijke taken.

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe dat de 
nieuwe gemeentesecretaris 
samen met het college de 
organisatieontwikkeling zal 
oppakken zoals vastgelegd in 
de houtkoolschets.

Stand van zaken april: De 
gemeentesecretaris zal, naar verwachting 
in juni, een infobijeenkomst organiseren 
om de (stand van zaken van de) 
organisatieontwikkeling toe te lichten.

31-12-2021

2021-13 Raadsdebatten 13-04-2021 7. Aanpak 
formatieve knelpunten ambtelijke 
organisatie ten behoeve van realisatie 
van maatschappelijke opgaven en 
uitvoering van overwegend wettelijke 
taken.

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe de 
informatiesite ‘Waar staat je 
gemeente’ te actualiseren.

Stand van zaken november: de stukken 
worden in het 2e kwartaal 2022 
aangeboden aan de raad.

31-05-2022

2020-24 Raadsvergadering 10-11-2020 3.1.a. 
Programmabegroting 2021

Portefeuillehouder Koster 
zegt toe dat hij met de 
bibliotheek in gesprek gaat, 
waarbij hij de intentie van de 
motie “Dichter Nedersaksisch 
in Twenterand” zal 
voorleggen. Tevens zal 
bekeken worden wat de stand 
van zaken is m.b.t. de 
dorpsdichter en of deze 
cultuur weer in ere hersteld 
kan worden.

Stand van zaken februari:  We kunnen op 
dit moment nog niet met zekerheid 
aangeven of dit gaat lukken. We gaan 
nog op zoek naar andere mogelijkheden. 
Stand van zaken april: De Boekenweek 
2022 is verplaatst naar 9 t/m 18 april. 
Het thema voor dit jaar is ‘de eerste 
liefde’. De Bibliotheek doet een oproep 
aan de inwoners van Twenterand om een 
gedicht in te sturen over hun eerste 
liefde. De binnengekomen gedichten, bij 
voorkeur in de streektaal, worden dan in 
de bibliotheekvestigingen opgehangen in 
een gedichtenboom. Ter ondersteuning 

01-04-2022
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bij het maken van de gedichten wordt 
een workshop aangeboden over het 
schrijven van een gedicht in de 
streektaal. Uit de ingezonden gedichten 
wordt dan gekeken of er een 
dorpsdichter aangewezen kan worden. 
Bij voldoende ingezonden gedichten 
wordt ook bekeken of deze in 
bundelvorm gedrukt kunnen worden. 
Stand van zaken mei: Op dit moment 
worden alle inzendingen / gedichten van 
alle bibliotheek-vestigingen verzameld 
en gelezen. Daarna wordt bekeken of er 
een dichttalent tussen zit die gevraagd 
kan worden om regelmatig een gedicht 
in de streektaal aan te leveren.

2020-16 Raadsdebatten 02-09-2020 5. 
Centrumontwikkeling Vriezenveen en 
Vroomshoop

Portefeuillehouder Paters 
zegt toe een raadsinfo te 
organiseren over de 
centrumontwikkeling 
Vroomshoop.

Stand van zaken februari: De stand van 
zaken is onveranderd. We zijn in gesprek 
met de HMO en de eigenaar van de 
Linderflier en zetten in op Q1 2022. 
Stand van zaken april: De stand van 
zaken is onveranderd. We zijn in gesprek 
met de HMO en de eigenaar van de 
Linderflier en zetten in op Q2 2022. 
Stand van zaken mei: We zijn nog steeds 
in gesprek met HMO.

01-04-2022



Lijst toezeggingen d.d. 07-06-2022

Pagina 15 van 15

2019-43 Raadsvergadering 12-11-2019 3. 
Programmabegroting 2020

Portefeuillehouder Paters 
zegt toe dat het college zich 
gaat beraden over een 
eventuele verandering van 
beleid inzake bijv. de 
reserves voor vervanging van 
kunstgrasvelden.

Stand van zaken februari: De financiële 
verordening moest op het laatste 
moment nog in het CT behandeld 
worden. Hierdoor heeft de behandeling 
in het college vertraging opgelopen, 
waardoor de verordening pas in de 
raadsvergadering van 26 april behandeld 
kan worden. Stand van zaken april: in 
afwachting van de uitkomsten van het 
project Twenterand Financieel Duurzaam 
Gezond, is de verordening nog niet in 
het college behandeld. Zodra de 
uitkomsten van het project bekend zijn, 
wordt bekeken of de financiële 
consequenties van de gewijzigde 
verordening passen binnen deze 
uitkomsten. Stand van zaken mei: naar 
verwachting wordt de nieuwe financiële 
verordening in september aan uw raad 
aangeboden.
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